



7D6N FLORA TAIWAN

7天6晚台湾赏花游

Tour Code 团号: ATWF-D7/07 / ATWF-MH/07

*Valid Start From Jan - Jun 2020
*有效期只限于 2020 年 01 月 - 06 月

CITIES! ❖ Taipei - Taichung - Nantou - Miaoli
城市! ❖ 台北 - 台中 - 南投 - 苗栗

SLEEP! ❖ Hotel based on Local 3+4 Star (Final confirmation on similar standard)
住宿! ❖ 当地 3+4 星住宿 (最后确认于同等级酒店为准)

- | | | | |
|------------|-----------------------------|------|-----------------|
| ❖ Taipei | 1N Ximen Citizen Hotel - 3* | ❖ 台北 | 1 晚 西门星辰饭店 - 3* |
| ❖ Taichung | 2N Twinstar Hotel - 3* | ❖ 台中 | 2 晚 双星饭店 - 3* |
| ❖ Nantou | 1N Shante Hotel - 4* | ❖ 南投 | 1 晚 溪头夏缇饭店 - 4* |
| ❖ Taipei | 2N Hotel G7 - 3* | ❖ 台北 | 2 晚 集贤商旅 - 3* |

CUISINES! ❖ Authentic Taiwanese Specialty
道地美食! ❖ Taiwanese Cuisine
❖ Xitou Specialty
❖ Local Farm Specialty
❖ Hakka Specialty
❖ Mongolian Barbecue + Hot Pot

- ❖ 正宗台菜
- ❖ 台式料理
- ❖ 溪头特色餐
- ❖ 山地风味餐
- ❖ 客家风味餐
- ❖ 蒙古烤肉 + 鸳鸯锅

SHOPPING! ❖ Aboriginal Specialty Centre, Tea
购物站! ❖ Tianlu Art Centre, Pearl

- ❖ 原住民特产, 茶叶
- ❖ 天禄馆, 珍珠

Day 1 Kuala Lumpur → Taoyuan (50km) ⇄ Taipei

- Upon arrival meet and greet by local representative. Transfer to hotel, after that free and easy.
吉隆坡 → 桃园 (50 公里) ⇄ 台北
- 抵达后由当地代表迎接与问候。送往酒店, 之后您可自由活动。

Day 2 Taipei (170km) ⇄ Taichung (B/L)

- **Yangmingshan National Park:** Is a famous country park in Taiwan. The four seasons have their own characteristics. In spring, the mountains are full of cuckoos and cherry blossoms, in summer you can often see the rainbow, in autumn maple leaves are full of mountains; in winter is cold and rainy, and the clouds are filled.
- **Chung-she Flower Garden** (include entrance): Different season enjoy different type of flower such as: Sunflower, Tulip, lily, Rose, Cosmos, Sage, African Touch-me-not, etc.
- **Mitsui Outlet Park (Ferries Wheel own expenses):** It is an outlet which located by the harbor, with 170 of foreign famous brand exhibition stores. Its biggest highlight is the large ferris wheel landscape with 60 meters of high, the Snow Town and Asobi Square.

台北 (170 公里) ⇄ 台中 (早/午)

- **阳明山公园**: 是台湾有名的郊野公园, 四季各有特色。春季满山开遍杜鹃和樱花, 夏季雾雨初晴时, 常可在山区看到彩虹, 秋天枫叶满山形成盛名远播的大屯秋色; 冬季阳明山寒风细雨, 云雾弥漫。
- **中社花海** (含门票): 不同的季节赏不同的花列如: 向日葵、郁金香、香水百合、玫瑰、波斯菊、鼠尾草、凤仙花 等等。
- **三井 Outlet 购物中心(观摩天轮自费)**: 位于台中的一个海港型购物中心, 内设有 170 家外国知名品牌展店。其最大亮点是高达 60 公尺的大型景观摩天轮、戏雪主题乐园及日本室内游乐园。

Day 3 Taichung (60km) ⇄ Nantou (B/L/D)

- **Sun Link Sea Forest** (include entrance): The natural scenery surrounded by greenery in the park and you can also feel the leisure, elegance of the mountains. **** Remarks: From Jan till Feb view Tulip, Mar till Apr view peony flower, Mar till May view azalea, Apr till May view Taiwan azalea, Apr till Jun view wisteria flowers, subject to weather conditions.**
- **Xitou Monster Village**: There are a variety of strange monster statues and villagers who dress up into different Japanese styles which provides chance to let visitors experience the mysterious and spirit of evil in forest. It also sells a variety of creative items, demon gifts, snacks and so on.
- **Shante Hotel**: Enjoy the scenery of nature which surrounded by mountains and you can experience the summer fireflies at the night. **** Remarks: Fireflies season from April to end of May, will change to biscuit + pearl milk tea DIY activities which due to seasonal variability and weather condition.**

台中 (60 公里) ⇄ 南投 (早/午/晚)

- **杉林溪森林园区** (含门票): 园区内绿荫环绕的自然风光, 还可感受旅居山中的闲情雅致。
****备注: 1 至 2 月赏郁金香, 3 至 4 月赏牡丹花, 3 至 5 月赏杜鹃花, 4 至 5 月赏台湾杜鹃花, 4 至 6 月紫藤花, 因天气情况而定。**
- **溪头妖怪村**: 妖怪村内随处可见各种不同奇特的妖怪塑像和穿搭不同日式装扮的村民, 让游客体验这充满神秘感的森林和妖气的气息。这里还售卖各种妖里妖气的创意商品、伴手礼、小吃等等。
- **溪头夏緹饭店**: 区内群山环绕, 充满大自然美景, 夜间还可体验夏日萤火虫导览。
****备注: 萤火虫季节约 4 至 5 月底, 若遇气候不佳或无萤火虫季节则更改为饼干 + 珍珠奶茶 DIY 活动。**

Day 4 Nantou (60km) ⇄ Taichung (B/L)

- **Puli Winery Sales Center**: It is a sightseeing winery that produces Shaoxing wine and Ailan liquor. There are wines tunnels with colorful neon lights which make you feel like in a time tunnel.
- **Sun Moon Lake Scenic Area**: Situated in Nantou County. It is the most beautiful alpine lake in Taiwan. Looking from east side, the lake is shaped like the sun, but looking from the west side, it's shape like a crescent moon.
- **Wen Wu Temple (include Observation deck)**: Temple located on the northern waist of Sun Moon Lake. Main dedicated Confucius, Yue Fei and Guan Yu.
- **Feng Jia Night Market**: Biggest night market in Taichung, Taiwanese delicacies, drinks, food shops known as the first station in Taiwan.

南投 (60 公里) ⇄ 台中 (早/午)

- **埔里酒厂**: 一家观光酒厂, 主要生产绍兴酒、爱兰白酒与爱兰薑酒。酒厂内设有七彩霓虹灯的酒瓮隧道让您体验仿佛进入了时光隧道的感觉。
- **日月潭风景区**: 位于南投, 是台湾最美的高山湖泊。从东俯瞰全潭形如日轮, 向西侧望又如月钩, 因而得名。
- **文武庙** (含观景台): 是位于日月潭北边山腰处的一座。主祀关公并供奉孔子及岳飞等神明。
- **逢甲夜市**: 台中最大观光夜市, 这里的特色小吃, 也号称全台第一。

Day 5 Taichung (60 km) ⇄ Miaoli (145 km) ⇄ Taipei (B/L)

- **Hakka Residence**: Is a tourist attraction in Miaoli. The houses combine the style of classical Hakka and are also the exhibition halls that preserve some Hakka related cultural relics. **** Remarks: View Tung flower blossom from Apr till May, subject to weather conditions.**
- **Nanzhang Old Street**: The residents are mainly from the Hakka group. With a strong nostalgic flavor of Hakka, the main snacks in Laojie include Hakka foraging, Hakka dishes, sweet-scented osmanthus, and egg rolls.
- **Vigor Kobo**: Visit the professional baking and research technology to delve into the traditional pastries of traditional taste. Include Pineapple cake DIY experience.

- **Wufenpu:** Nearly one thousand garment manufacturers gathered here to supply clothing, wholesale, retail, and popular goods from the province and Hong Kong, Thailand, South Korea and New Zealand.
- **Raohe Night Market:** One of the Taipei's night market, with shops on both sides and its street vendors, there are countless vendors, so people who come here can buy clothes, daily necessities or eat and drink.

台中 (60 公里) 🚗 苗栗 (145 公里) 🚗 台北 (早/午)

- **客家大院:** 是苗栗的知名旅游景点，独特的三合院融合古典客家的风格，也是目前保存一些客家相关文物的展览馆；如果桐花季来这的话可以看到开满繁花的油桐树。 **备注: 赏桐花花期约 4 月至 5 月, 因天气情况而定。
- **南庄老街:** 当地居民以客家族群为主。具有浓浓的客家怀旧风味，老街的主要小吃有客家籐食、客家菜、桂花酿、蛋卷等。
- **维格饼家:** 参观专业的烘培研发技术钻研传统口味之精致糕点。含凤梨酥 DIY 体验。
- **五分埔:** 近一千家的成衣业者在此汇聚，以货源来自全省及港、泰、韩、新各地，流行且物美价廉的服饰批发、零售、吸引不少爱美一族来此采购。
- **饶河夜市:** 台北知名观光夜市，两侧商店及其骑楼下的摊贩不计其数，因此来到此地的人，无论采买服饰、生活用品或吃喝玩乐，绝对能尽其所欲。

Day 6 Taipei (B/L)

- **Chiang Kai-Shek Shilin Residence** (include entrance): It is the main residence of Mr. Chiang Kai-shek after his arrival in Taiwan and the main office. There is a fountain in front of the bureaucracy, and a large area of the park is planted with various plants in front of the official residence. **Remarks: View plum flowers from Mid Jan till Feb, view rose from Feb till Mar, subject to weather conditions.
- **Taipei 101 Mall (Observation Deck own expense):** Is a shopping mall center with European, Japanese, Thai, Chinese and other international restaurants. Enjoy shopping.
- **Shihlin Night Market:** It is one of the most popular night markets in Taipei, Shihlin Night Market is good choice of shopping.
台北 (早/午)
- **士林官邸** (含门票): 是蒋介石来到台湾后主要的居住地和晚年主要的办公地点。官邸建筑前有一个喷水池，整个官邸区域前是一大片的园区种植了各种植物。 **备注: 梅花花期约 1 月中旬至 2 月, 玫瑰花花期约 2 月至 3 月, 因天气情况而定。
- **台北 101 (观景台自费):** 101 是购物中心有欧式、日式、泰式、中式等各国风味美食餐厅。自由购物。
- **士林夜市:** 台北市最具规模的夜市之一,也可在此享受购物服饰的乐趣。

Day 7 Taipei (50km) 🚗 Taoyuan → Kuala Lumpur (B)

- Transfer to airport for flight sweet home.
台北 (50 公里) 🚗 桃园 → 吉隆坡 (早)
- 送往机场返回温暖的家。

Disclaimer / 免责声明 :

1. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
我们有权改变顺序或更改, 修正或改变行程, 如果有必要, 恕不另行通知。
2. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.
所有航班及酒店乃暂定性, 最终确认将随后通知。
3. Sight-seeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.
行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。